

Protokoll för IT-sektionens styrelsemöte

2023-01-06

Styrelsens medlemmar: Lukas Lindén Thöming (Ordförande), Sebastian Fällman (Vice Ordförande), Tova Radhe (Sekreterare), Per Jutterström (Sportchef), John McLelland (Informationsansvarig), Filip Zanton (Kassör), Oscar Wadestig (Klubbmästare), Vincent Andersson (Klubbmästare), William Lundström (Studierådsordförande), Hjalmar Dahlberg (Studiesocialt Ansvarig)

Frånvarande: Oscar Wadestig, Tova Radhe

Även närvarande:

Mötet öppnas: 12:16

1 Val av justerare

- Vincent Andersson väljs till justerare.

2 Godkännande av dagordningen

- Dagordningen godkänns.

3 Dagordning

3.1 Introduktion

3.1.1 Mail

- Ordföranden informerar om allas mailkonton (Google-konton), och hur styrelsen hanterar inkomna mail till den gemensamma adressen.

3.1.2 Drive

- Ordföranden informerar om allas enskilda drives, samt styrelsens gemensamma mapp. Det informeras dessutom hur driven är tänkt att användas och om de gemensamma filerna.

3.1.3 Kommunikationskanaler

- Diskuterar hur vi främst kommer att sköta kommunikation. Messenger kommer troligen bli det huvudsakliga kommunikationsmedlet.

3.1.4 Uppstartsmöten

- Ordföranden informerar om att ett kort möte kommer hållas med varje styrelsemedlem vid ett senare tillfälle för att diskutera hur den nya posten känns, samt tankar visioner för denna.

3.1.5 Policyer

- Ordföranden uppmanar styrelsemedlemmarna att läsa igenom sektionens policyer, och att föregå med gott exempel och följa dessa så gott man kan.

3.1.6 Övrigt

- Kassören behöver protokoll och dylikt att skicka in till UTN för sektionsbidraget. Vilka som sitter på förtroendeuppdrag studierådsprotokoll främst.

3.2 Halvtidssittningen

3.2.1 Info

- Tidigare vice ordförande har ordnat med det mesta så som bokning och kontrakt.
- Anmälningslänken kommer läggas ut på lördag, informationsansvarig gör ett inlägg om detta idag.
- Körschema måste läggas.
- Slutdatum för formuläret ska spikas, efter detta kan bordsplacering ordnas.
- Spex måste ordnas. Planering av detta bör ta hänsyn till de styrelsemedlemmar som är borta under Week of Winter.

3.2.2 Spex

- Styrelsemedlemmarna uppmanas att fundera på spexidéer, och isåfall lägga in dem i driven.
- Styrelsemedlemmar som befinner sig i alperna under Week of Winter bör få till en gemensam övning.

3.3 Teambuilding

- Teambuildings ska planeras in
- Kommer bli svårt att planera in denna månad, möjligtvis slutet av februari. Ordföranden kommer då skicka ut en doodle för att hitta passande tid.
- Styrelsen kommer ha egna teambuildings, men också trevligt att vara en större grupp. Möjlig att styrelsen hänger med på / planerar teambuildings med KV.

4 Övriga frågor

- Inga övriga frågor

Mötet avslutas: 12:50

Upprättat av: Tova Radhe (Sekreterare)

Justerat av: Vincent Andersson (justerare).